
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 14. juni 2022 

 

Til stede: Joan Madsen-Østerbye, Signe Madsen, Dennis Kræmmer, Eva Lund, Dorte Anderberg, Jørn Juul 

Steen, Christa Rygaard, Anders Toftemann Knudsen indtil kl. 18 (pkt. 1, 2, 3 og 7) 

Afbud: 

Dagsorden: 

1. Opfølgning på referat fra sidste møde. 

Referat godkendt. 

 

2. Orientering 

 

• Stoppet: Mogens Rasmussen, Hanne Andersen (onsdag) 

Merete Kruse (daghold) 

• Startet: Conni Lundgaard, Lee Ørstrup (onsdag)  

Grethe Sejrup, Gwendolyn Brink, Pia Knudsen, Kirsten Lange, Dorthe Toft, Dan Bek 

(daghold) 

• Programmet juli -Signe gennemgik programmet  

• Særarrangementer – der er pt. ingen arrangementer 

 

3. Toiletter trænger til udskiftning 

Beslutning: Toiletterne skal skiftes – Joan indhenter tilbud. 

 

4. Nye flag på flagstængerne 

Punktet tages op på næste møde, når flagene er vurderet. 

 

5. Økonomi 

Forslag om at opsige/skifte banker. 

Henrik undersøger bankernes priser og orienterer på et bestyrelsesmøde i august. 

Beslutning: 

Bogføring overdrages til Hartvig og Aalund for resten af 2022 – ca. 25.000 kr. pr. år. 

 Henrik betaler fortsat regninger. 

 

6. Kuglepenne 

Ikke aktuelt pt. 

 

7. Køleanlæg/Udsugning 

Anders følger op og rykker. 

 

8. Ideer til fødselsdagsfejring 20 år den 11. oktober 2022 

Beslutning: 

Medarbejdere: Spisning i byen på Hotel Skandinavien den 11. oktober 2022. 

Planlægning tages op på bestyrelsesmøde i august. 

 



Kunder: Film alle forestillinger 20 kr. vises fredag, lørdag og søndag – popcorn/sodavand 

mellemmenu 20 kr. 

 

9. Alarm 

Tilbud modtaget fra Verisure 

Dennis har møde med Kemp og Lauritzen. Dette tilbud rundsendes til bestyrelsen ved modtagelse. 

 

10. Info til Månedsinfo for juli 

• Aircon virker stadig  ikke – dørene må derfor gerne holdes åbne. 

• Adgangskode til hjemmesiden 

 

11. Eventuelt 

• Ændring ifb. Foredragene fra Århus. Vi må ikke længere tage 20 kr . 

Skal vi ændre i forbindelse med reservation/køb således at billetter ikke kan reserveres, 

men skal købes. 

Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde. 

• Billetpriser – skal vi sætte priserne op? Punktet tages igen i oktober. 

 

12. Næste møde 

Onsdag den 10. august kl 17 – hos Joan 

Referent: 

Christa Rygaard 


